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ΓΡΑΜΜΑΣΙΚΗ  ΣΟΤ  ΜΑΘΗΜΑΣΟ΢ 

 Οι λέξεις που φανερώνουν σε ποιον ανήκει κάτι λέγονται κτητικές 

αντωνυμίες. Και αυτές οι αντωνυμίες έχουν δυνατούς και αδύνατους τύπους, 

όπως φαίνεται στον παρακάτω πίνακα :  
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 Το επίθετο δικός, δική, δικό κλίνεται όπως το επίθετο καλός, -ή , -ό.  

 Προσοχή !  Για να μην μπερδεύουμε τους αδύνατους τύπους των  κτητικών 

αντωνυμιών με τους αδύνατους τύπους των προσωπικών αντωνυμιών, αρκεί να 

θυμόμαστε ότι οι προσωπικές αντωνυμίες βρίσκονται πριν ή μετά από 

ρήματα, ενώ οι κτητικές αντωνυμίες μπαίνουν μετά τα ουσιαστικά. 

 

π.χ.  Σου είπα την αλήθεια. Δώσε μου τη γόμα. (προσωπικές  αντωνυμίες) 

 Έσπασε το ρολόι του. Έχασα τη γόμα μου. (κτητικές αντωνυμίες) 

.   


